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EARNINGS RELEASE 
H1, 2025 

ALRAYAN BANK REPORTS A NET PROFIT OF QAR 821 MILLION FOR H1 2025 

• Net Profit of QAR 821 million, compared to QAR 789 million for H1 2024 

• Net financing assets closed at QAR 112.1 billion and Deposits at QAR 110.7 billion 

representing a YOY increase of 3.4% and 1.6% respectively 

• Cost to Income (efficiency) ratio 28.3% 

• The Capital Adequacy ratio stood at 25.9%  

 

Doha, July 22, 2025:  

AlRayan Bank QPSC released today its consolidated financial statements for the six-month period ended 

30 June 2025 with a Net Profit attributable to the equity holders of the bank of QAR 821 million. 

 

His Excellency Sheikh Mohammed Bin Hamad Bin Qassim Al Thani, Chairman of the Board commented: 

“We continue to deliver strong performance across our operations in Qatar and overseas. The Group achieved its 

highest-ever total asset base, reaching QAR 176 billion as of 30 June 2025, an increase of 8.8% compared to 30 

June 2024. During the first half of the year, financing assets grew by 3.4% year-on-year, driven by continued 

demand from both Corporate and retail clients. Investment securities also increased by 26% year-on-year, 

reflecting our continued focus on value-generating assets. We are also proud to have received distinguished 

recognition for our leadership and innovation. In Q2, the Bank was awarded “Best Islamic Bank Qatar 2025” and 

“Best Innovation in Retail Banking Qatar 2025” by International Banker. These accolades reaffirm our position 

as a market leader and highlight our unwavering commitment to digital excellence and customer-centric Sharia-

compliant banking solutions”. 

 

Commenting on H1 financial performance, Omar Abdulrazaq Al Emadi, Acting Group Chief Executive Officer said: 

“I am pleased to announce that the Group recorded a net profit of QAR 821 million for the first half of 2025, 

representing a 4.1% increase compared to the same period last year. This strong result reflects our solid 

fundamentals and continues focus on sustainable growth. We maintained a healthy efficiency ratio of 28.3%, 

despite the ongoing expansion of our digitalization & transformation strategy. This reflects our commitment to 

cost discipline while continuing to drive innovation across the Bank. In May 2025, AlRayan Bank successfully 

issued a USD 500 million 5-year Senior Unsecured RegS Sukuk which was oversubscribed more than 3 times, 
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reflecting strong investor confidence and financial strength and creditworthiness of AlRayan Bank, backed by 

strong asset quality, liquidity, and capitalization.  

Our strategy continues to remain centered on building a future-ready, customer-focused, and Sharia-compliant 

financial institution that delivers lasting value to all stakeholders”. 

 

Group Key Financial Highlights 

 

Financials - QAR million H1-2025 H1-2024 Change 

Total Asset 176,341 162,145 8.8% 

Financing assets 112,096 108,409 3.4% 

Investments securities 48,463 38,436 26.1% 

Deposits 110,667 108,935 1.6% 

Total equity 25,361 24,659 2.8% 

Net profit attributable to shareholders 821 789 4.1% 

Earnings Per Share (QAR) 0.088 0.085 4.1% 

 

Performance indicators H1-2025 H1-2024 

Efficiency (%)  

Cost to Income 28.3% 26.2% 

Financing Quality 

Non-Performing Financing (QAR million) 6,309 6,641 

NPF ratio (%) 5.38% 5.86% 

Capital Management (%)  

Capital adequacy ratio (CAR) 25.9% 23.7% 

 

 

-Ends- 

 
For further information please visit our investor relations page on our website https://www.alrayan.com or contact our Investor Relations 
team at IR@alrayan.com  
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 بيان صحف 

 2025الأول لعام   النصفبنتائج 
 

علن عن تحقيق أرباح صافية بقيمة  بنك
ُ
 ريال قطري  مليون 821الريان ي

   2025الأول من العام  للنصف 
 

ي الرب  ح   •
 2024من عام الأول  للنصفمليون ريال قطري   789مقابل مليون ريال قطري،    821بلغ صاف 

ي بلغ  •
ما يمثل  ،مليار ريال 110.7ودائع العملاء   مجموع و مليار ريال،  112.1التمويل موجودات صاف 
 على التوالي  %1.6و  %3.4سنوية بنسبة  زيادة

 %28.3نسبة التكلفة إل الدخل  •

 % 25.9معدل كفاية رأس المال   •
 

 :  2025 يوليو  22الدوحة، قطر، 
ي    2025الأول من العام  للنصف  عن نتائجه المالية المجمعة    ،اليومش.م.ع.ق    بنك الريان  علنأ

  يونيو   30والمُنتهي ف 

 مليون ريال قطري.   821بتحقيق أرباح صافية لصالح المساهمي   بقيمة    2025

 

، رئيس مجلس  ي
 على النتائج، قال سعادة الشيخ محمد بن حمد بن قاسم آل ثان 

ً
 :  الإدارة تعليقا

ي مختلف عملياتنا داخل قطر وخارجها، حيث   قوي  أداء  نواصل تحقيق "
بلغ إجمالي أصول المجموعة أعلى مستوى  ف 

ي    176  عند   له على الإطلاق
يونيو    30  معمقارنة  بال  %8.8، بزيادة قدرها  2025يونيو    30مليار ريال قطري كما ف 

العام2024 النصف الأول من  على أساس سنوي، بسبب   %3.4التمويل بنسبة    موجودات، نمت  الحالي   . خلال 

كات والأفراد. كما ارتفعت   على أساس سنوي، ما    %26المالية بنسبة    الاستثماراتالطلب المستمر من عملاء الشر

 
 
تول ي 

الت  الأصول  على  المستمر  نا  تركي   لقيادتنا  يعكس  متمي    تقدير  على  بالحصول  ا 
ً
أيض فخورون  نحن  القيمة.  د 

البنك   ي  وابتكارنا. حصل 
الثان  الرب  ع  ي 

ي “على جا ف 
لعام  ئزن    قطر 

 
   ” و“2025أفضل بنك إسلام  ف

 
ابتكار ف أفضل 

  قطر لعام  
 
. هذه الجوائز تؤكد مكانتنا  International Banker” من قبل  2025الخدمات المصرفية للأفراد ف

زة  
 
يعة الإسلامية والمرك امنا الثابت بالتمي   الرقمي والحلول المصرفية المتوافقة مع الشر ز الي   ي السوق وتير

الرائدة ف 

 ". على العميل

 : ةالرئيس التنفيذي للمجموعة بالوكال العمادي،عمر عبدالرزاق من جهته، قال السيد 

ي أن أعلن أن المجموعة "
ي رب  ح قدره  قد  يسعدن 

مليون ريال قطري للنصف الأول من عام   821سجلت صاف 

النتيجة القوية أساسياتنا   %4.1، بزيادة قدرها  2025 . تعكس هذه  ي
ة نفسها من العام الماض  بالفي  مقارنة 

نا المستمر على النمو المستدام. حافظ  بلغت  معدل التكلفة إل الدخل على مستويات سليمة    المتينة وتركي  

الرقمي   وذلك،  28.3% التحول  اتيجية  اسي  ي 
ف  المستمر  التوسع  من  الرغم  ي   على 

ون  ذلك    ويعكس.  والالكي 

ي التكاليف 
امنا بالانضباط ف  ي مايو  التشغيلية، الي  

ي دفع الابتكار عير البنك. ف 
، نجح بنك  2025مع الاستمرار ف 

ي   الريان
أولية غي  مضمونة بقيمة    ف  لمعيار   5مليون دولار أمريكي لأجل    500إصدار صكوك  سنوات وفقا 

RegS  وتم الاكتتاب فيها بأكير من ثلاثة أضعاف، مما يعكس ثقة المستثمرين القوية وقوة البنك المالية ،

 .وجودته الائتمانية، المدعومة بجودة الأصول والسيولة ورأس المال

 

للمستقبل،  جاهزة  الإسلامية،  يعة  الشر مع  متوافقة  مالية  بناء مؤسسة  كي   على 
الي  ي 

ف  اتيجيتنا  اسي  تستمر 

زة على العميل، وتقدم قيمة مستدامة لجميع أصحاب المصلحة
 
 ."ومرك
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اتأبرز   :  للمجموعة المالية المؤشر
    

 
 

 

 الأول النصف
 2024   

 الأول النصف
 2025 

ات الأداء    مؤشر

 الكفاءة )%(    

 معدل التكلفة إل الدخل  % 28.3 % 26.2 

 جودة التمويلات    

 التمويلات غي  المنتظمة )مليون ريال قطري(  6.309 6,641

 نسبة التمويلات غي  المنتظمة )%(  % 5.38 % 5.86

 إدارة رأس المال )%(   

 نسبة كفاية رأس المال  % 25.9 % 23.7

 
 

 
 ***انتهى***

 
 

 فريق علاقات المستثمرين  التواصل معأو    https://www.alrayan.comلمزيد من المعلومات، يُرجر زيارة صفحة علاقات المستثمرين على موقعنا  
ي على

ون  يد الاكي    IR@alrayan.com  الير
 

 
 

 نسبة التغيي  
  الأول النصف

2024   
الأول   النصف

2025 
 قطري  ريالمليون  - المالية البيانات

 الموجودات اجمالي  176,341 162,145 % 8.8

 موجودات تمويلية  112,096 108,409 % 3.4

 المالية  الاستثمارات 48,463 38,436 % 26.1

 العملاء ودائع  110,667 108,935 % 1.6

 الملكية حقوق اجمالي  25,361 24,659 % 2.8

ي أرباح 821 789 % 4.1
 
    المساهمي    صاف

 العائد على السهم )بالريال القطري(  0.088 0.085 % 4.1

https://www.alrayan.com/
mailto:IR@alrayan.com

